
I dette nummeret kan du lese om: 

 
03.08. Klubbaften. Forberedelse til Club Assembly. 
10.08. Innovasjon - kan vi leve av det. Sven R. Larsen 

17.08. Raet nasjonalpark ved Asbjørn Aanonsen 
24.08. Realiteter i klimadebatten ved Stein Bergmark. 
31.08. Opprinnelsen til gatenavn i Tvedestrand  
               ved Jan Ove 

Programmer framover i September: 
 

07. Tanker om Jernverket v/ Bård Fryden - 
              lund.  
14.  Møte på byen. Tvedestrands Originaler 
            ved Willy Nylen. 
21. Peisaften.               
28. Club Assembly og hyggekveld. Møt opp. 

Frammøte denne måned:  63,7 % 

 
100 %:  Olaf Jørg Hafredal, Tanja Høiseth 
Reidar Kjelstrup, Ragnar Lofstad, Egil Vatne 
Hilde Marie Nistov, Ole Devold 
 
Møtt i andre klubber:  Ingen denne måneden. 

    KJELLERPOSTEN   
Kjellerposten August 2015  

TVEDESTRAND ROTARYKLUBB  

Chartret 31. juli 1950 

  

Kjære Rotaryvenner. 

Nå har vi lagt august  

måneden bak oss og  

sommeren er definitivt på  

hell. September står for døren med mange 

varierte aktiviteter, og på det sivile plan går vi 

et spennende kommunevalg i møte.  Som 

forventet har vi hatt gleden av å ha hatt 

besøk av mange interessante 

foredragsholdere den siste måneden. 

Temaene dekket området fra finans og 

innovasjon, Raet Nasjonalpark, lokalhistorie 

og Klimadebatten.  Sistnevnte tema ble 

presentert av Stein Bergsmark, og ble nok av 

mange oppfattet som noe kontroversielt.  Det 

som ellers var spesielt ved dette foredraget 

var at det også skulle presenteres ved 

Universitetet i Agder og Universitetet i Oslo.  

I tillegg fikk vi høre Kristin  R. holde sitt Ego-

foredrag. Oppmøteprosenten har vært noe 

varierende gjennom sommeren, men jeg tror 

vi kan registrere et forbedret frammøte 

gjennom august måned, som forhåpentlig vil 

utvikle seg positivt utover høsten. 

Arbeidet med å forberede Club Assembly i 

slutten av september er kommet godt i gang, 

og planer og aktiviteter blir bearbeidet av de 

respektive komiteene og skal være ferdigstilt 

på møtet 28. september.  Da vil dette 

arbeidet bli presentert for DG Bjørn Aas av 

presidenten og de respektive komitelederne.  

Guvernørbesøket er ikke berammet før 26. 

oktober. På møtet 28. september planlegges 

også opptak av et nytt medlem; Rolf 

Thorstensen, som nylig har bekreftet at han 

ønsker å bli medlem av klubben vår.  Dette er 

meget hyggelig for oss, og vi ønsker ham 

hjertelig velkommen! Dette kombineres av 

med en hyggekveld i Kjelleren. I september 

blir det også lagt et møte ute på byen. Vet 

ikke hvor dette vil finne sted enda, men det 

blir artig å høre Willy Nylen fortelle om en av 

Tvedestrands originaler. Det vil bli gitt 

nærmere informasjon om dette opplegget i 

nær framtid. Det nærmer seg også høstens 

Peisaften, og vertene er på plass; Bjørn, 

Cecilie, Knut og Olaf Jørg. Fordeling av 

medlemmene hos de respektive vertene vi 

jeg komme tilbake til i eget skriv.  Jeg vil 

oppfordre alle om å delta i størst mulig grad 

på det forestående Peismøte, og at 

engasjementet er stort hos den enkelte 

deltager. Som dere vet er det viktige tema 

som skal behandles og utvikles. Det er her 

man kan diskutere ulike innspill og ideer. 

Av andre saker som er tatt opp i løpet av 

august er invitasjon fra Distrikt 2290 til å 

nominere en kandidat som DG for perioden 

2018-2019. Dette er behandlet internt i 

klubben, da der kom inn et forslag på ett av 

våre medlemmer.  Dessverre ønsket ikke 

vedkommende av personlige grunner å 

akseptere slik nominasjon, og dette er 

meddelt den sittende Guvernør.  Det er også 

informert om at vervet som Assisterende 

Guvernør (AG) for klubbene i Aust-Agder blir 

ledig fra Rotary-året 2016, da nåværende AG 

Svein Tore Stiansen ønsker å fratre. 

I skrivende stund er det kun dager igjen til at 

noen av oss reiser til årets 

Distriktskonferanse i Stavern. Utsendt fra 

klubben er Line, Ole og Olaf Jørg. I tillegg vil 

Tanja også delta der borte. Innkvartering er 

lagt til Hotell Vasillioff og det er utarbeidet et 

omfattende og variert program om viktige 

tema.  Vi håper å kunne komme tilbake med 

et fyldig referat/orientering fra denne 

distriktskonferansen. 

I mellomtiden ser jeg fram til hyggelig 

samvær og spennende aktiviteter i måneden 

som kommer.  

Hilsen Olaf Jørg. 

 

Rotarymøte  03.08. 

Møtested: Rotarykjelleren. 

Møteleder: Presidenten 

Fremmøteprosenten  45 %. 

 Sang  :  Kalle og katten . 

Fødselsdager :  Hilde N. og Ragnar  L . 

Program :  Club  Assembly   -  

 Ego foredrag  ved Kristin Reksten. 

3  års planen ble diskutert, og det  ble 

diskusjon rundt Guvernørens besøk   

26.11. 

Det ble gjennomgått en del navn som var 

spurt  i forbindelse med nye 

medlemmer .Det ble opplyst at  datoen  

for julebordet , at da var Rådhuset 

opptatt , så her skulle Anne Berit N. 

skulle finne en ny , ledig fredag . 

Ellers var det kaffe og kaker, og praten 

gikk lystig . 

Rotarymøte  03.08. 

Møtested: Rotarykjelleren. 

Møteleder: Presidenten 

PRESIDENTEN ÅPNET MED  NOE 
ROTARYSTOFF. DET ER VALGT NY DG  
( Distriktsguvenør, red. anm.) 
HVA RYLA GJALDT, HADDE CECILIE  
GRANERUD EN KANDIDAT . 
RAGNAR HADDE EN 3 MIN. UNDER  
ORDTAKET : 
 MAI KULDE, - GJØR BONDENS  GRØDE 
FULLE. 
HAN HADDE MERKET SEG AT DETTE FAKTISK 
STEMTE IALLE FALL I ÅR . 
KORNET STOD GÅTT MED 4 SKUDD PÅ HVER 

http://www.rotary.no/


Tvedestrand Rotary Klubb 
Hotellkleiva 2, 4900 Tvedestrand. 

e-post: tvedestrand@rotary.no 

Internett: www.tvedestrand.rotary.no  

President 2015– 2016:  Olaf Jørg Hafredal 
Kolåsveien 7B, 4900 Tvedestrand.  

 Mobil:   Tlf.    906 02 806 

E-post: mailto:ojhafredal@gmail.com 

Sekretær: Line Abrahamsen 

Vestervei, 4900 Tvedestrand  

Mobil :    Tlf.  906 35 008         

e-post: lineabra@getmail.no 

Fødselsdager : 

 
Britta Tosseviken    04.08 
Line Abrahamsen     21.08 
Birger G. Solfjeld    22.08 
Svein Jordal     28.08 
 
Bjørn Walle     04.09 
Helge Nilsen    28.09 

KJELLERPOSTEN:   

Tvedestrand Rotaryklubbs avis. 

Utgis en gang i måneden. 

 

Redaktør.: Tore L. Dalen,  

Høyheiveien 6, 4900Tvedestrand. 

Tlf. 95047828 

E-post: toreleodalen@getmail.no 
 

IT– ansvarlig: Leif Fage, Kalvenveien 21,  

4916 Borøy .    Tlf. 997 38 362 

 E-post:   leif.fage@gmail.com 

Gr at ul er er

med
dagen!

Gr at ul er er

med
dagen!

- Men først etter prøvespill og aksept!  

- og så hjemover ... 

   Fra Solberggruva. 

 

 

 

 

SÅ OVER TIL KVELDENS FOREDRAGSHOLDER 
OGTEMA : INOVASJON ved  ROAR LARSEN. 
 
DET VAR TO  SELSKAPER I AUST AGDER , HVOR HAN 
VAR STYRELEDER I. DISSE ER FUSJNERT  ETTER 
HVERT . 
DE JOBBET TETT MED UNIVERSITETET , OG VAR  
BISTAND TIL ENKELTPERSONER SOM HADDE IDEER. 
DE MOTOK  OFFENTLIG STØTTE , i 
STØRRELSESORDEN 3-4 MILL. 
EIERSAMMENSETTINGEN  VAR BRED OG SOLLID. 
INOVASJON TYDER Å REALISERE IDEER. 
 
I 2014 HADDE DE 140 HENVENDELSER OG ALLEREDE 
NÅ,  I 2015 ER DET FLERE. 
ETTER FOREDRAGET REFERERTE PRESIDENTEN  
MÅNEDSBREVET FRA GUVERNØREN. 

 

ROTARYMØTE 17.08. 

Møtested: Rotarykjelleren 

Møteleder: Presidenten 

 GJESTER FINN BIERING,  OG KVELDENS 

FOREDRAGSHOLDER , ASBJØRN AANONSEN. 

FREMMØTEPROSENTEN :  61 % 

SANG: « HAMBO I FELLESFERIEN .» 

FØDSELSDAGER LINE A. OG BIRGER  S. 

PROGRAM: TEMAET, RAET ( NASJONALPARK) ved 

Asbjørn Aanonsen 

FOREDRAGSHOLDEREN ORIENTERTE, OG  DEN NYE 

NASJONALPARKEN, KALT RAET. ARENDAL OG 

TVEDESTRAND HADDE  DENNE FELLES MED 

JOMFRULAND. 

RISØR VAR IKKE MED , DE VAR FOR SENE NÅR 

TOGET GIKK. 

FORDELING BRUK OG VERN AV BRUKEN – 

VERDISKAPING. DET VIL BLI ETABLERT EN 

NASJONALPARKSENTRAL, DENNE VIL MEST 

SANNSYNELIG BLI PÅ HOVE. 

NASJONALPARKEN VEDTAS I 2016 OG DET VIL BLI EN 

STOR ÅPNINGSFEST I AUGUST 2016. STYRET SKAL 

BESTÅ AV EN REPRESENTANT FRA 

ARENDAL ,TVEDESTRAND OG GRIMSTAD. DET SKAL 

ANSETTES NASJONALPARKFORVALTER OG INFO. 

ARBEIDERE. 

ETTER FOREDRAGET  TOK PRESIDENTEN OPP AT 

VALGTE INNKOMMNE PRESIDENT HELGE. 

DESSVERRE HAR MÅTTE MELDE SEG UT, GRUNNET 

JOBBSITUASJONEN. STYRET HADDE DA  VEDTATT AT 

DET MÅTTE INNSETTE NY INNKOMMENDE 

PRESIDENT,  OG VALGET BLE DA RAGNAR LOFSTAD. 

ET MEGET RIKTIG VALG. 

LEIF FAGE MÅTTE FÅ MØTEDISP. HAN  ER JO NY IT 

MANN, SÅ HAN JOBBER MED DETTE HJEMME.           

    Egil  v. 

ROTARYMØTE 24.08 

Møtested: Rotarykjelleren 

Møteleder: Presidenten 

FREMMØTEPROSENTEN: 65 % 

SANG : «ØPPNA LANDSKAP.» 

 PRESIDENTEN ÅPNET MED Å MINNE OM AT  

GUVENØRENS MÅNEDSBREV  LÅ PÅ NETTET LIVE , 

SLIK AT VI KUNNE GÅ INN Å HØRE EN VIDEOSNUTT. 

CECILIE G. HADDE 3 MINUTTER OG FORTALTE OM 

SISTE HELGS   AKTIVITET.HUN HADDE DELTATT I ET 

NYTT LØP ,  KALDT VIKINGLØP, EN NY OG TYDELIG 

TØFF SPORT.BESTOD AV BÅDE HINDERLØP , MANGE 

ULIKE HINDERE , BÅDE I VANN OG PÅ LAND.HØRES 

UT SOM HELVETESUKA I MILITÆRET. 

SÅ OVERTOK  KVELDENS FOREDRAGSHOLDER, 

STEIN BERGSMARK,TIDLIGERE MEDLEM. 

 HVA STYRER KLIMAET VÅRT ved Stein Bergsmark. 

SOLA , SKYER VANNDAMP. EN DOBBLING AV CO 2 

ALENE BIDRAR KUN MED 1 GRAD OPPVARMING DET 

ER PÅSTÅTT AT ÅR 2014  VAR DET VARMESTE , 

DETTE ER FEIL MENER STEIN. UMULIG Å KARTLEGGE 

VARMERE ÅR DA DET KUN ER SMÅ JUSTERINGER. 

CO2 HAR INGEN EFFEKT PÅ TEMPERATUREN ETTER 

1998. KLIMAPANELET HAR FEIL CO2 ØKER IKKE I 

TAKT MED DEN MENNESKELIGE FORURENSNINGEN. 

500 % ØKNING GIR KUN 30% CO2 ØKNING. INGEN 

GLOBAL OPPVARMING SISTE 18 ÅR . 

KLIMAENDRINGENE ER MENNESKESKAPT  MENER 

HAN. HAVNIVÅET STIGER NÅR TEMP. ØKER. KUN 4% 

AV CO2 ER MENNESKESKAPT I ATMOSFÆREN HAN 

AVSLUTTET MED Å Si OM VI SLUTTER Å FYRE  MED  

FOSILE OLJER, BETYR SVÆRT LITE. LIKESÅ SÅ HAN 

INGEN GEVINST I VALG AV EL BILER . SOLSTRØM INN 

PÅ NETTET ER IKKE LØNNSOMT I NORGE  

MENTE HAN. 

     Egil V. 

ROTARYMØTE 24.08. 

Møtested: Rotarykjelleren 

Møteleder: Presidenten 

FREMMØTEPROSENTEN: 58% 

SANG: URMAKERN FRA TVEDESTRAND. 

PROGRAM: OPPRINNELSEN TIL GATENAVN I 

TVEDESTRAND ved JAN OVE ASLAKSEN 

FØDSELSDAGER: SVEIN J.OG BJØRN W. 

MØTET ÅPNET SOM VANLIG MED EN SANG. 

SANGEN AKKOPANERT AV TOR ERIK. 

PRESIDENTEN  MINNET OM PEISAFTEN 21.09, OG 

ØNSKET 4 VERTER. UOPPFORDERET MELDTE 

CECILIE, BJØRN OG OLAF JØRG SEG. ODDVAR 

NEVNTE AT DET VIL KOMME EN ARTIKKEL FRA 

KLUBBEN I NESTE NUMMER AV ROTARY NORDEN.  

ANNE BERIT  N.  HADDE 3 MIN., OG FORTALTE OM 

EN SOMMERTUR SOM FAMILIEN HADDE HATT. 

SÅ BLE ORDET GITT TIL KVELDENS 

FORDRAGSHOLDER.  

HAN INNLEDET MED Å FORTELLE AT TVEDESTRAND  

VAR DELT I TO. STRANDHAGEN VAR TVEDESTRANDS 

VEST END.  DET VAR TATT OPP I KOMMUNESTYRE 

OM INNLEMMING TIL TVEDESTRAND, MEN AV 

KOMMUNESTYRETS 15 REPRESENTANTER VAR 

STEMMENE 3 FOR, RESTEN I MOT.  BEGRUNNELSEN 

VAR AT DET VILLE FØRE TIL STORE EKSTRA 

UTGIFTER. PÅ DENNE TIDEN VAR DET 20 BUTIKKER I 

BYEN.DET VAR EN GRUNN TIL AT BRANNSTASJONEN 

BLE LAGT ØVERST I BYEN DA. DET VAR LETTERE Å 

RULLE 


